
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 10. november 2011

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 107
Ministeren bedes oplyse, hvorfor regeringen ifølge udspil til finanslov vil indek-
sere visse punktafgifter, der ikke i forvejen indekseres eller er værdibaserede
allerede fra 2012. Der henvises til, at Socialdemokraterne og Socialistisk Fol-
keparti ifølge Fair Løsning først ville indeksere visse punktafgifter fra 2016.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Brian Mikkelsen (KF).
Spørgsmålet ønskes besvaret senest den 17. november 2011.
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Brian.Mikkelsen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Gitte Lillelund Bech
formand
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